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Els seleccionadors catalans Infantil i Infantil femení de futbol sala viatgen avui cap a la

ciutat andalusa amb l'objectiu de proclamar els seus combinats campions i campiones

d'Espanya.

Un objectiu a l'alçada de dos grans entrenadors. Les Seleccions Catalanes Infantil i

Infantil femenina de futbol sala afronten aquesta setmana una de les cites més

esperades de la temporada: el Campionat d'Espanya de Seleccions Autonòmiques.

Ho faran a Almeria, entre el 28 i el 31 de març, en una aventura única que donarà el

tret de sortida aquest vespre i que Jordi Barrero i Gerard Pusó, els seleccionadors,

encaren amb la il·lusió de convertir els seus jugadors i jugadores en campions i

campiones d'Espanya. 



J. Barrero i G. Pusó: Després d’un any d’espera i de preparació, aquesta setmana

arriba la Fase Única del Campionat d’Espanya de Seleccions Autonòmiques

Infantil i Infantil femení. Per vostès, és el moment més determinant de tota la

temporada? 

Pusó: Per tots els que ens agrada la competició, és el moment que esperem amb molt

de desig. Tot i això, ho considero un moment important del qual que se n'ha de

gaudir. Al capdavall, és com una part més del procés. És a dir, durant els primers mesos

de la temporada, analitzem com han transcorregut els Campionats anteriors a través

de vídeos i d'informes, i iniciem la visualització de partits de la categoria, una fase que

de mica en mica ens permet anar imaginant quin equip podem arribar a formar i com

podem arribar a jugar. A mesura que van passant els primers entrenaments, van

sorgint dubtes de cara a la selecció dels 12 jugadors que acabaran formant la plantilla,

però una vegada resolt aquest trencaclosques, s'entra en un nou escenari d'intentar

conèixer-los el millor possible per acabar formant un equip cohesionat i amb una idea

de joc molt clara. És un procés laboriós i apassionant. Ara ens toca gaudir i plasmar



sobre la pista tota aquesta feina.

Barrero: Determinant no sé si és la paraula, el més esperat, sí. Al final, fa molt de temps

que treballem per aquest moment, per viure l’experiència d’una competició tan bonica

com és un Campionat d’Espanya i per veure reflectit en els partits importants tot allò

que hem treballat durant tots els entrenaments.

J. Barrero: Viatja a Almeria sabent que hi ha tot un seguit de seleccions que

desitgen destronar-los com a vigents Campions d’Espanya en categoria Infantil

femení. Això el motiva o l’espanta?

Al cap i a la fi, tothom vol guanyar a tothom. L’any passat vam tenir la sort de poder

guanyar el Campionat gràcies al fet que teníem un grup humà i futbolístic

extraordinari. Tampoc penso que les seleccions afrontin aquesta competició amb

l'objectiu de destronar la Selecció Catalana, però, en tot cas, aquests detalls sempre

motiven, mai espanten.



G. Pusó: La temporada passada es va perdre a les semifinals davant de Regió de

Múrcia. Aquest fet el motiva de forma especial de cara a la disputa del

Campionat d’Espanya d’enguany? 

Penso que cada Campionat és diferent i la motivació i les ganes de fer les coses bé i

guanyar són les mateixes independentment del resultat del Campionat anterior. El

nostre objectiu és gaudir de la competició, aconseguir mostrar la nostra millor versió

com a equip i que el jugador mostri la seva personalitat i el seu talent sobre la pista.

J. Barrero i G. Pusó: El Campionat es juga en un format de Fase Única a Almeria.

Què n’opinen d’aquest fet?   

Barrero: La diferència entre una Fase Única i una Fase Final vol dir que, com per

exemple va succeir amb la Selecció Catalana sub 17 femenina, que vam passar a la

Fase Final de Madrid, vam poder treballar dues o tres setmanes el partit de semifinals

contra Regió de Múrcia. Això et dóna un plus més de tranquil·litat de cara a poder

millorar les coses que no van sortir del tot bé a la Fase Prèvia i afrontar amb moltes

forces la Fase Final. Una Fase Única implica que hem d'estar al 100% durant els

quatre dies que dura el Campionat, sense marge d’error.

Pusó: És un format que implica una càrrega física i emocional important pel fet que es

juga pràcticament un partit cada dia. La nostra feina és saber-nos adaptar a la situació i

és per això que ens hem preparat. Penso que un factor clau serà que els 12 jugadors

estiguin preparats per actuar quan els hi arribi el moment i que se sentin importants en

el seu rol. Els necessitarem a tots.



J. Barrero i G. Pusó: Com arriben les seves seleccions al plat fort de la

temporada? 

Pusó: Els jugadors han fet onze sessions d'entrenament i han disputat tres partits a un

nivell altíssim. Tenen una predisposició a l'esforç i a l'aprenentatge màxima des del

primer dia. Els veig amb moltes ganes de jugar i estan preparats per fer-ho. El procés

de millora setmana rere setmana ha estat molt positiu en tots els aspectes, i això fa

que estiguem preparats i amb confiança per afrontar el repte. A més, l'equip està molt

cohesionat i això és un element clau per fer-nos més forts.

Barrero: Doncs la veritat és que crec que arribem molt i molt bé. Veig les meves

jugadores molt preparades en tots els sentits. Ara ho hem de demostrar a la pista en

els partits del Campionat.

J. Barrero i G. Pusó: Perceben diferències pel que fa als seus combinats de la

temporada passada?  



Pu s ó: Cada grup és diferent, però més aviat percebo més similituds que no

pas diferències. La semblança que veig respecte a la Selecció Aleví de la temporada

passada és que el treball, el sacrifici, la humilitat i la predisposició dels jugadors a voler

millorar i a entendre el que els volem transmetre, ha estat excel·lent durant totes les

sessions d'entrenament. Això fa que puguin afrontar el Campionat amb la confiança i

amb la garantia que han treballat bé. 

Barrero: Sí que en percebo, la veritat. Cada any és un grup nou i això es tradueix en

moltes diferències, tant com pel que fa al grup com pel que fa al vessant futbolístic. De

la temporada passada repeteixen tres jugadores, totes les altres (9) s'estrenen aquest

any, ja que mai havien vingut amb la Selecció i, per tant, serà la seva primera

experiència en un Campionat d’Espanya. 

J. Barrero: Us enfronteu a un grup de només 3 equips, un format que multiplica

el valor de les victòries i penalitza el de les derrotes més de l’habitual. Tenint

en compte aquesta situació, com valora el quadre amb Castella-la Manxa i



Navarra?

La veritat és que no tenim massa informació dels rivals, però sí que és cert que tenim el

record del Campionat de l’any passat, en què també vam tenir Castella-la Manxa al

nostre grup. Al capdavall, un grup de tres vol dir que si perds un partit, estàs

pràcticament eliminat, així que hem de vetllar perquè això no passi i sortir als dos

enfrontaments amb una actitud positiva i guanyadora per poder aconseguir el bitllet

cap a les semifinals.

G. Pusó: Illes Balears, Comunitat Valenciana i Aragó són els rivals que es

trobarà el seu combinat a Almeria. Què en sap d’aquestes seleccions?    

Pusó: De la Comunitat Valenciana pràcticament no disposem d'informació. Aragó, en

línies generals, sempre és una selecció que complica les coses per la seva intensitat i

forma de defensar. Finalment, pel que fa al combinat de les Illes Balears, haurem

d'estar atents perquè disposen de molt bones individualitats, a més que aquesta

mateixa generació ja va disputar un partit molt igualat contra Catalunya fa dues

temporades. Nosaltres afrontem aquests tres partits com si fossin els rivals més

difícils de tot el Campionat, però amb el convenciment que estem preparats i que

arribem en un gran moment.



J. Barrero i G. Pusó: Fa quatre mesos que entrenen i més de set mesos que

preparen la convocatòria amb què afrontaran el Campionat d’Espanya. Al marge

de la victòria, amb quina sensació els agradaria marxar d’Almeria? 

Pusó: Amb la sensació que tothom ha donat el seu 100% i ningú s'ha guardat res, que

cada jugador ha jugat amb confiança i personalitat dins de la pista i que hem tingut un

comportament exemplar dins i fora d'ella. També m'agradaria marxar amb la sensació

que el jugador ha gaudit i ha viscut al màxim cada minut de l’experiència, i que torna

sent millor del que era. Un altre aspecte que per mi és molt important és el de marxar

amb la sensació que hem mantingut sempre una actitud positiva. Tornar i poder-nos

mirar als ulls els uns als altres, orgullosos de la feina feta i del camí que hem recorregut

i gaudit junts. De moment, podem dir que marxem amb aquest objectiu ja complert.

Barrero: Com dic sempre a totes les seleccions que tinc el plaer de dirigir o d'estar

present en el cos tècnic, el nostre objectiu és aconseguir l’èxit, a més de

la concentració. L’èxit per nosaltres vol dir donar-ho tot, sortir del Campionat dient-nos



a nosaltres mateixes que tot el que hem treballat, que tot el que teníem dins, tant pel

que fa al vessant de l’esforç, com pel que fa al futbolístic i a l'humà, ho hem deixat tot

sobre la pista. I clar, portant tot això a la pràctica, i afegint, a més, la qualitat de les

jugadores, sempre estaràs molt a prop de l’objectiu de competir i guanyar els partits.

A més, igual que l’any passat, el nostre objectiu també ha de ser preparar les jugadores

perquè cada vegada siguin millors i perquè, per exemple, pugin estar disponibles per a

la trucada de la Selecció sub 17 en un futur. Aquest any, a la sub 17, sense anar més

lluny, teníem la presència de tres jugadores (Daniela Salvat, Kristine Claire i Júlia

Sanz) que l'any passat eren Infantils, i la veritat és que han estat a un gran nivell.

G. Pusó: L'amistós de fa dues setmanes davant de l'Industrias Santa Coloma

va ser la seva última pedra de toc abans del Campionat. Amb quines

conclusions va sortir després del partit? 

Tot i la derrota per 5 gols a 7, les sensacions van ser molt positives perquè ens

vam enfrontar a un rival molt exigent com és l'Industrias. En línies generals, vam



estar a un molt bon nivell, cada cop veig a l’equip més unit i en cada partit que passa

hem ofert una millor versió. La part positiva també és que, en aquest últim amistós,

vam cometre errors, unes errades molt necessàries just abans de marxar que ens

serviran per corregir-les i que ens faran estar alerta de cara al Campionat.

J. Barrero i G. Pusó: Si haguessin de fer un pronòstic de cara al desenllaç de la

Fase Única, quin farien?  

Barrero: El pronòstic no el sé, però nosaltres viatgem fins a Almeria amb la intenció

d'arribar tan lluny com sigui possible, competir tots els partits i, sobretot, gaudir de

cada moment del Campionat. 

Pusó: El meu pronòstic abans de jugar sempre és favorable a la victòria del meu equip.

Després, la competició és un jutge imparcial que s'encarregarà de posar-nos al nostre

lloc, però la nostra mentalitat és la de viure cada moment, deixar-nos la pell per

guanyar i així ho portem fent des del primer dia d’entrenament.



 


